
 
 
SAND Sydfyn Bestyrelsesmøde den 24. juni 2020. 
 

1. Deltagere 
Maria, Hans, Lasse, Sara 
 

2. Happening i Ringe/Faaborg 
Der skal planlægges en ”Vi er her stadig” happening i Ringe og Faaborg. Det skal afholdes efter 
sommerferien – engang til slut august/september. 
 

3. Udsatteråd 
Maria fortæller om Udsatterådet. Hun kommer med en statusrapport fra Borgerrådgiver Anne Stinna. 
Hun arbejder ikke så meget med SANDs brugerområde, men mere ”middelklassen” der kommer i 
kontakt med Jobcenteret for første gang. Udsatterådet har også talt med kommunen om håndtering af 
salgsbehandlerskift. Man har fundet ud af, at udsattes chance for beskædftigelse falder med 22% ved 
skift af sagsbehandler. Er sagsbehandleren motiveret og tror på borgerens muligheder for 
beskæftigelse, øges chancen for dette med 33%. 
 
Alkorådet er i fare for at lukke, da de har mistet deres paragrafbevilling. Udsatterådet er gået ind i 
sagen. 
 
Udsatterådet har stadigvæk fokus på Den Blå Lagune. 
 
Der er lavet et regionalt udsatteråd, der skal udpeges én fra regionen. De der sidder i de lokale 
udsatteråd kan indstilles. 
Stof- og alkoholbehandlingen er ved at være tilbage til præ-corona situationen. Med undtagelse af 
gruppebehandlingen. 
 
 

4. Bootcamp 
Hele udvalget kan deltage i bootcampen. 
 

5. Generalforsamling 
Generealforsamlingen er rykket fra d. 15. september, og er rykket til d. 17. indtil videre. 
 

6. Indkøb af opbevaringskasser og andet 
Udvalget har en del merchandise og har fået lov at opbevare mange af tingene på Værestedet. Til det 
skal vi bruge nogle kasser til opbevaring. Diverse kontorting som plastiklommer, elastikmapper, 
blokke til notater mangler også. 
Sara står for indkøb af disse ting. 
 

7. Næste møde 
Næste møde aftales i løbet af sommerferien. 
 

8. Godkendelse af referat 
Referatet kan godkendes. 


